
Komisia územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva Michalovce 

Z á p i s n i c a  č. 04/2020 

zo zasadnutia Komisie územného plánu a miestneho rozvoja Mestského zastupiteľstva v 
Michalovciach, zo dňa 16.06.2020  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
Program rokovania: 

 

1. Informatívna správa o pláne a realizovaných krokoch pre zriadenie GENEREL DOPRAVY 

 Predkladá : Ing. Juraj Berilla, odbor výstavby, ŽP a MR 

2. Schválenie programu rokovanie na II. polrok 

 Predkladá: Predseda komisie 

3. Diskusia k prerokovanej problematike  

4. Rôzne 

 

 

1:  

Otvorenie: 

Predseda PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., privítal prítomných členov  a otvoril zasadnutie komisie.   

 

 
2:  
Informatívna správa o pláne a realizovaných krokoch pre zriadenie GENEREL DOPRAVY  

Ing. Juraj Berilla, referent odboru výstavby, životného prostredia a miestneho rozvoja 

informoval členov komisie o plánoch na Generel dopravy. Prezentoval existujúci Generel dopravy 

z roku 1993. Požiadavka sa predkladá do rozpočtového opatrenia  na finančné krytie Generelu ale 

zatiaľ neboli úspešný nakoľko cena za spracovanie je cez 400 000 €. Značná časť z Generalu je 

plánovaná v Územnom pláne mesta.  

 

K predmetnému bodu rokovania bolo  otvorená  rozprava: 

 

V diskusii členovia komisie preberali vo všeobecnosti  jednotlivé plány, trasy z existujúceho 

Generalu dopravy, hodnotili  a prezentovali svoje skúsenosti z iných miest.  

 

• Ing. Ján Ďurovčík, CSc. – pýtal sa či hlavné dopravné vetvy sú zahrnuté v Územnom pláne 

a dodatkoch zo starších Genaralov dopravy, hlavné ulice, nové trasy, diaľničný privádzač. 

Odpovedal:  

Ing. Juraj Berilla – Diaľničný privádzač je v inej alternatíve v Územnom pláne. Prezentoval existujúce 

trasy ciest a návrhy nových ciest a ulíc ktoré boli plánované v minulosti.  

 

•  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., sa informoval či úrad zaznamenal aktivitu prepojenia Užhorodskej 

ulice smerom na  Viniansku cestu. 

Odpovedal:  

Ing. Juraj Berilla – Trasa je plánovaná v Územnom pláne mesta, ale nie je  pripravená štúdia k možnej 

realizácii. Slovenská správa ciest na území mesta vydané územné rozhodnutie na preložku cesty 1/18, 



aby sa doprava presunula mimo obce, križovatka Suché, nová cesta až po Strážske. Aby sa odľahčila 

situácia v Petrovciach, Nacinej vsi. Trasa bude kopírovať železničnú trať.  

 

• Ing. Ján Ďurovčík, CSc., sa informoval o možnosti prepojenia Priemyselnej ulice s Humenskou. 

Odpovedal:  

Ing. Juraj Berilla – na Priemyselne ulici je nutná svetelná križovatka, v Územnom pláne je plánovaná. 

Zatiaľ nemá vedomosť o pripravovanom zámere prepojenia týchto ulíc.  Diskutovali o vyťaženosti 

Močarianskej ulice (18 000 vozidiel denne). 

 

•  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., sa informoval o možnosti prepojenia mestských komunikácií vo 

výhľade aby sa odľahčila časť mesta. 

Odpovedal: 

Ing. Juraj Berilla -  Nové komunikácie nie sú plánované, bude sa realizovať svetelná križovatka Jána 

Hollého – Andreja Sládkoviča pri hotely Družba.  

 

•  Radovan Geci vyjadril nesúhlas s projektom križovatky na Jána Hollého a Andreja Sládkoviča, 

nevyhovuje mu návrh križovatky, nesúhlas odôvodňuje komplikovaným prechodom pre chodcov 

a cyklistov, projekt nerieši zvýšenie priepustnosti vozidiel a chodcov, cyklistov. Informoval sa 

o synchronizácií svetelných križovatiek.  

Odpovedal: 

Ing. Juraj Berilla -  Projekt bol vypracovaný odborne spôsobilou osobou (Ing. Pavel Titl), hlavným 

zadaním projektu bolo zvýšenie bezpečnosti pre chodcov a cyklistov. Prechod cez  6 jazdných pruhov 

neumožňuje jednotaktový prechod. Nie je možné zvýšiť aj intenzitu vozidiel a zároveň chodcov 

a cyklistov súčasne. Projekt sa začne realizovať v júli 2020. Synchronizácia svetelných križovatiek 

bude realizovaná, nakoľko je vzdialenosť križovatiek menej ako 400 m. 

 

•  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., informoval sa ako bude riešený výjazd od Hotela Družba vľavo. 

Odpovedal:  

Ing. Juraj Berilla -  v novom projekte je riešené iba pravé odbočenie.  

 

 

•  Mgr. Ján Várady – žiadal o osadenie dopravného značenia zakazujúceho vjazd nákladných vozidiel 

a poľnohospodárskej techniky z ulice Užhorodskej pri kasárňach smerom do mesta. 

Odpovedal:  
Ing. Juraj Berilla -  Dopravné značenie je osadené, preverí situáciu.  

 

•  Radovan Geci sa dopytoval na značenie žltých súvislých čiar na komunikácií na Kamenárskej ulici 

pri reštaurácii Arno. 

Odpovedal:  
Ing. Juraj Berilla -  Pri reštaurácií Arno parkujú zákazníci po oboch stranách komunikácie,  čím 

komunikácia býva neprejazdná. Reštaurácia si musí zabezpečiť pre svojich zákazníkov dostatok 

parkovacích miest. Pristúpilo sa k realizácií vyznačenia žltých súvislých čiar z dôvodu bezpečnosti 

a prejazdu komunikácii. 

 

•  Radovan Geci sa informoval o petícií proti výstavbe bytového domu na Kamenárskej ulici 

a o novom bytovom dome na Okružnej ulici.  



Odpovedal: 

Ing. Peter Kolbenhayer – na otázku ohľadom petície občanov proti výstavbe bytového domu bude 

zodpovedané na zasadaní komisie Ing. Helenou Francúzovou pri príležitosti preberania Doplnkov 

k UP č. 9. Bytový dom na Okružnej ulici bude postavený vedľa existujúceho objektu mestského 

bytového domu, pribudne jednovchodový samostatný bytový dom, ktorý bude identický ako 

existujúci objekt. 

 

3.  

Schválenie programu rokovanie na II. polrok 

 Predseda PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., prezentoval členom komisie návrh plánu rokovania 

na II. polrok 2020. Informoval o jednotlivých bodoch rokovania v daných termínoch. Z návrhov člena 

komisie Radovana Geciho zišla zámena jednotlivých bodov medzi dvoma termínmi zasadania komisie 

a doplnenie jedného bodu na rokovanie ohľadom novej technológie zakresľovania vodorovného 

dopravného značenia na miestnych komunikáciách.  

 

Predseda PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD., dal hlasovať o  predloženom návrhu. Komisia sa s 

návrhom stotožnila  a následne návrh plánu rokovania na II. polrok 2020 schválila. (8/8) 

 

4:  

Rôzne 

V bode rôzne bol predložený návrh predsedom komisie PhD. Ing. Mirkom Gejgušom, PhD.,  aby sa  

členovia komisie pokúsili zorganizovať stretnutie s pozvaním zástupcov TaZS Michalovce  

a pracovníkov KSK na rokovanie s vedením mesta ohľadom novej technológie zakresľovania 

vodorovného dopravného značenia na miestnych komunikáciách. 

 

5: Záver  

Predseda poďakoval za účasť.  

 

 

 

 

 Ing. Peter Kolbenhayer  PhDr., Ing. Mirko Gejguš, PhD. 

 zapisovateľ komisie              predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica sa doručí:    

1. členom komisie 

2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 

3. Ing. Zdenko Vasiľ – prednosta MsÚ 

4.   zapisovateľke orgánov – MsR, MsZ 

5.   Ing. Juraj Berilla 

 


